
PLENARI D'ENTITATS 

Data 1 d'octubre  de 2013 
Lloc: Sala polivalent del Casal de Cultura 
Hora: de 19,30 h a 20,30 h
Assistència: Per l’Ajuntament: Isabel Marcuello, regidora de Participació ciutadana, 
Maria Merino , Sònia Cazo , Dolors Palet del Servei de Participació Ciutadana, Nerea 
Barranco ( estudiant en pràctiques ) 

Les entitats assistents
·  APRODISA. . Agrupació fotogràfica 
· Associació de Dones l'Agulla Daurada . Penya Espanyolista 
· AFAMMEBAN . Associació de Vídues de SAB
. Associació de dones de Sant Adrià . Amics del Ball de Sant Adrià 
. Grup de Solidaritat És l'Hora! . Balomano Adrianense
. C.P. Jubipens . Ball ciutat de Sant Adrià 
. Plataforma Autonomia Personal . SEITONS 
. Gadgetoesplai . AAVV del Besòs 
. Pastora del Alba . CCOO
. PSC sant Adrià grup Dona . Assa
. El Batinazo . Yalha, solidaris poble sahrauí
. Pessebristes de Sant Adrià 

Excusats sessió:

Esbart Dansaire de Sant Adrià
Associació Catalana d'Afectats de Fibromialgia (ACAF)
Associació UNESCO Sant Adrià
Ateneo Amistad Besòs
Associació Juvenil Barnabitas

Omissions:
A  les  reunions,  les  persones  presents  anoten  en  el  full  que  es  passa  per  fer 
l'acta,l'associació  que  representen.  L'omissió  d'alguna  associació  en  aquesta  acta  es 
degut a que no va ser inscrita en el full esmentat.
Cas  d'haver  qualsevol  omissió  o  error,  ens  ho  podeu  comunicar  i  farem  l'oportuna 
anotació a la propera acta.
Moltes gràcies.

Desenvolupament de la sessió

Inicia  la  reunió  Maria  Merino,  cap  de  Participació  ciutadana,  donant  la  benvinguda  a 
tothom  i  apunta  que  amb  aquesta  primera  reunió  s'inicia  el  curs,  sobretot  per  anar  
preparant la Mostra d'entitats de l'any vinent, no obstant, avui l'objectiu de la reunió es 
tracta de veure com tenim les activitats de la campanya “ La ELA existe en Sant Adrià “ 
que estarà present a la Marató de TV3. 
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Des de l'ajuntament s'han fet ja una sèrie d'accions institucionals que passa a explicar-les 
la regidora de Participació Ciutadana. 

Isabel  Marcuello també dona la benvinguda a tots i  totes i  agraeix la presència de la 
Plataforma per l'autonomia personal, ja que aquests han estat els promotors d'aquesta 
campanya. També presenta a Nerea Barranco, estudiant en pràctiques i veïna de Sant 
Adrià, que estarà durant uns mesos en el Servei de Participació i que té encomanada la  
tasca  de col·laborar amb les entitats per preparar la campanya. 
Des de que s'ha començat a parlar de la campanya, moltes de les entitats ja ens han fet  
arribar propostes o més be la idea del que volen fer, com per exemple UNESCO, que farà 
una trobada amb músics de Sant Adrià; l'Associació de Dones de Sant Adrià que estan 
confeccionat una sèrie de productes per vendre a 1€; o o els clubs de petanca que volen  
fer unes jornades amb molts altres clubs.
Tot el que es recollí  amb aquestes accions anirà al compte que s'ha obert per la Marató 
de TV3, que cal aclarir que aquest compte no és el propi de TV3, sinó que és el que 
s'obra  des  de  Sant  Adrià  perquè  tots  els  fons  que  es  recullin  a  la  nostra  població  
s'entreguin a TV3 com una aportació de tota la ciutat. Val a dir que l'obertura d'aquest 
compte ha costat una mica ja que cap banc estava disposat a obrir un compte sense 
cobrar comissions. Aquesta tasca l'ha fet Isabel Rojas i finalment va aconseguir que BBVA 
obrís aquest compte sense cap problema. 
Isabel Marcuello també comenta que la Plataforma ha obert una pàgina en el Facebook,  
en la que fan difusió de la campanya , seria important que la obriu per tal de veure les 
activitats que es fan i també una forma de sensibilitzar sobre aquesta infermetat. la pàgina 
de facebook : La ELA existe en Sant Adria

A nivell institucional , durant el mes de juliol és va portar a Ple una moció conjunta i per  
unanimitat política de reconeixement d'aquesta malaltia i de recolzament tant als afectats 
com als seus familiars, així com el suport en aquesta i altres campanyes , l'objectiu de les  
mateixes sigui la sensibilització , recaptació de fons per la investigació i en totes aquelles  
demandes necessàries . També i com un primer acte de reconeixement, vàrem invitar a 
Isabel Rojas que fos la responsable del pregó de la Festa Major. 
Com Ajuntament el nostre paper en aquesta campanya és la de recollir totes les vostres 
activitats, fer la difusió, i ajudar-vos en l'organització, és a dir, tirar endavant la campanya. 

Maria Merino explica com ha arribat Nerea Barranco al servei i per el treball que ha de fer  
pels  seus estudis  li  hem assignat  que porti  a  terme aquesta  campanya,  que ho farà 
conjuntament amb el consell d'Accessibilitat. 
La Nerea es troba a la sisena planta, en el despatx de la Sonia Cazo i la podeu trobar 
dilluns i dijous al matí. També podeu concertar amb ella  entrevistes per la tarda . 

Per tal de fer el programa d'activitats des d'ara, anirem recollint totes les propostes, tenint 
en  compte  que per  poder  organitzar  be,  s'han  d'entregar  les  fitxes  abans del  dia  11  
d'octubre. 

A la pàgina WEB de l'Ajuntament s'ha posat un baner sobre la campanya en la que podeu 
trobar , les fitxes per omplir, un cartell que el podeu utilitzar per fer la vostra difusió i tot  
allò que va relacionat amb la campanya. 
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El  15  de  desembre  que  és  el  dia  de  la  Marató  de  TV3,  ens  agradaria  fer  quelcom 
conjunt,  on  participés  tota  la  ciutat  i  demanaríem  a  TV3  que  podessin  retransmetre 
aquesta participació de Sant Adrià. Aquest tema s'ha de parlar amb TV3 per veure quines 
possibilitats tenim. 

Tot el que s'ha anat venent del marxandatge que té la Plataforma (samarretes, polseres, 
rellotges, etc. ) va a parar a la Plataforma de la ELA, per tal de sufragar les despeses que 
es tenen per les activitats i accion s que es fan.

Respecte aquest tema Isabel Rojas explica per evitar confusions, que hi ha la Plataforma 
per la ELA que es a nivell estatal i des d'on s'està fent una gran labor de sensibilització i  
difusió  i després estan els socis com pot ser la Plataforma per l'Autonomia Personal de 
Sant Adrià .

Respecte al compte que s'ha obert al BBVA, aquest no és el compte que obra TV3 per la  
Marató,.el que es pretén és que Sant Adrià com a municipi faci la donació de manera 
unitària. Tot el que s'hagi recollit en el nostre compte s'ingressarà el dia 15 de desembre al  
compte de TV3 , però com una aportació de tota la ciutat de Sant Adrià. Com és pot veure  
per internet com van les aportacions en el nostre compte, cada 15 o 30 dies podem donar 
la notícia del que ja portem re-caudat i posar-ho a la web    

Intervencions :

Un dels assistents pregunta com es farà la jornada del 15 de desembre. 
• Maria Merino :  Es tractaria de fer una activitat conjunta o que hi hagi activitats 

durant tot els dia. Intentarem posar-nos en contacte amb TV3, i si és possible que 
facin la connexió amb Sant Adrià . 

• Nerea  Barranco : S'ha pensat també de fer un recull de totes les activitats que es 
van fent ( a través d'un vídeo ) i enviar-ho a TV3 per si no podessin fer la connexió 
en directe. 

• Isabel Marcuello : ASSA, a través del Consell d'Accessibilitat ha fet una proposta 
de fer un mural el dia 15 de desembre. Quanta més gent hi hagi, més propostes 
podrem fer a TV3 

APRODISA: Des de la nostra entitat podem fer varies coses, per un costat fer la difusió  
de les activitats. Podeu comptar amb nosaltres. També podem fer una acte de caràcter 
intern perquè puguin assistir el màxim de gent. El nostre grup d'aeròbic i balls de saló 
també poden fer un acte i segur que hi ha molta participació. 

GADGETOESPLAI:  Ells faran alguna activitat amb els infants. Proposen si es pot posar 
una pantalla gegant a la plaça de la Vila per anar fent la retransmissió de la Marató., o de  
les activitats que s'estan duent a terme. 

• Isabel  Marcuello :  Les  activitats  es  poden passar  per  les  pantalles  que tenim 
posades des de l'Ajuntament. Una pantalla gran té un preu de lloguer molt elevat i 
és difícil aconseguir-la sense pagar res. Es pot mirar . 
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Balls de saló: Ells poden fer una actuació de balls (parlaran amb altres companys) i tot el  
que es recaptis serà per l'ELA. 

Agrupació fotogràfica :  Pregunta si esta previst que a la plaça hi hagin preses de llum. 

• Maria Merino:  L'Ajuntament sap que estem preparant la campanya, però encara 
no tenim la planificació, en el moment que tinguem totes les dades, tots els serveis 
que es necessitin es posaran en marxa. 

• Isabel Marcuello : L'Ajuntament buscarà tots els recursos necessaris per a que es 
puguin fer les activitats, o sigui que s'ha d'intentar és que l'acte del dia 15 no costi  
més del que es recapti.

• El Bastinazo:  Per no tenir tantes despeses, pot ser es podrien unificar totes les 
activitats en un mateix lloc i dia. Com a idea propose fer un mosaic amb cartolines i  
vendre'l. 

Associació de vídues : Tenim previst fer una funció en el Casal del Carme, el que es 
recollirà anirà cap a la campanya. 

Grup de Solidaritat És l'Hora!: Una cosa és l'activitat que es farà el dia 15 i l'altre són les 
que faran les entitats. La campanya es pot afegir a les activitats que ja té programades 
cada entitat. 

Pessebristes de Sant Adrià: Properament farem una assemblea i passarem a tothom  la 
campanya perquè hi participi el màxim de gent. La nostra proposta és fer un caga-tió 
gegant a la plaça de la Vila 

SEITONS: Les aportacions s'han de fer el dia 15 o es poden fer més tar ? Nosaltres volem 
organitzar partits nacionals de lliga de Joquei subaquàtic, però no pot ser fin el mes de 
febrer. 

Es L'Hora : el compte de TV3 esta obert fins dos o tres mesos més tard.

Isabel Marcuello : com el compte esta obert, es pot fer l'activitat més tard . És necessari 
que ens aneu passant les activitats que penseu fer d'aquí al 15 de desembre, i el dia 15 
tothom a la plaça. 

Sonia Cazo: Podeu comptar amb la carpa que te la Plataforma i també amb els productes 
que ells tenen per a vendre. Ho podem gestionar des del servei, però el que es recapti no 
serà per a la Marató, sinó que és un ajut directe a l'associació. També tenim una pancarta 
que podeu exposar a les vostres activitats. 

Isabel Rojas : Com ja s'ha comentat, tenen una pàgina al Facebook i per a fer difusió de 
la campanya compten amb un arxiu de persones famoses que han col·laborat amb la 
campanya, fent-se una fotografia a on porten la camiseta de la ella. Volen fer el mateix 
amb la gent de Sant Adrià.  Així que demana que si tenen alguna d'aquestes fotografies 
que les facin arribar, o be per la pàgina del Facebook o per el seu correu electrònic 
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isarojass@gmail.com . Proposa que es faci un enllaç a aquesta gal·leria a la pàgina web 
de l'Ajuntament. 

Es torna a recordar que per fer les propostes es posin en contacte amb la Nerea Barranco 

I sense més finalitza la reunió a  les 20,30 hores. 

Servei de Participació ciutadana 

Sant Adrià de Besòs, 7 d'octubre de 2013 
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